
 0202יולי  02                              ,     לתושבי חופית שלום רב מנציגכם במליאת המועצה 

 . אחוז קטן מהתושבים השתתף בפגישה של מטה מועצת עמק חפר עם תושבי חופית .2

על כן אני אדווח על חלק מהדברים שעלו ועל , לפחות 02חברים בגיל הממוצע של  02 -כ

 .בתמציתיותפעילויות נוספות 

, למרות הבור התקציבי שעליו דיווחתי בעבר ולמרות העדר תקציב ממשלתי לאורך זמן .0

לצורך כך נעשו מספר רפורמות  .המועצה חייבת להמשיך ולהשקיע באחזקה ובפיתוח

הדבר בא לידי ביטוי באופן ניהול הישובים . שמטרתן ייעול מצד אחד ושיפור השרות מצד שני

שעות ביממה ללא  02בהכנסת מערכות מיחשוב שיתנו מענה , מפוקח י הוועדים בתקציב"ע

 .תלות בפקידות

 .המליאה אישרה למועצה הלוואות לטווח ארוך בסדר גודל של שליש מהתקציב

מיד עם הקמת הממשלה החדשה תואמו פגישות עם בעלי התפקידים החדשים ועושה רושם  .3

להציף ולשכנע שיש וועדים הצליחו  שראשת המועצה וסגניה בליווי בעלי תפקידים וראשי

לנקוט בעזרה ממשלתית לפתרון בעיות אקוטיות ושיש להוציא הבטחות שקיבלנו מהכח אל 

 .הפועל

 .קו התפר המזרחי הפרוץ הגובל ברשות הפלסטינית .א

לאגן חובה למצוא פתרון להפסקת הזרמת השופכין מהרשות הפלסטינית לכיוון מערב  .ב

 .מבתי הבד ברשות הפלסטינית" האקר"נוזל  ת הניקוז נחל אלכסנדר ולהפסק

 .ש בן גוריון"יש צורך בשיפוץ דחוף של קריית החינוך ע .ג

לממן את מערך מסוף החניה לשני בתי הספר החדשים שפירים א ושפירים ב שעברו  .ד

 .  מגבעת חיים ליכון

רים שמוגשים "בישיבות המליאה החברים נדרשים על פי חוק לאשר את התקציבים והתב .2

 .בהנהלת המועצה צורה מסודרת אחרי שלובנו במועצה ועברו סיעור מוחות נוסףב

נציגים מתקיימים  24עם זאת בישיבות המליאה שמתקיימות אחת לחודש בהשתתפות 

כלומר השקעות , ם על תיעדוף ההשקעות והפעילויות במטרה לאזן אינטרסיםדיונים וויכוחי

 .מגדר לטובת הכלל מול מטרת הפרט כנציג ישוב או

 :היכן הדברים עומדים ברגע זה .2

התקבל תקציב . ש חדש "הסתיים התכנון למת : ש יד חנה"פכין מתמתקן טיהור השו .א

, ש החדש"ש  הקיים שעומד לקרוס וממתינים לתקציב לבניית המת"ביניים לתחזוק המת

 .קמה שתעלה מיליונים רביםה

רשות הניקוז והמועצה להפסיק להזרים , י רשות המים"ע החלטה עקרונית שהתקבלה .ב

לאפיק הנחל ולהזרים לנחל מי בארות  י ביוב שאינם מטוהרים טיהור שלישונימ

, וך לאגן הנחלשהומלחו ואינם ראויים להשקיה ומי ניקוז של הנביעות הנמצאת בסמ

 .כפר חוגלהכל מי האגמון יהיו מנביעות ,שמתחילה בשלב ראשון ,תוכנית ארוכת טווח

פרוייקט בית הראשונים שעליו הכריזה ראשת המועצה בתחילת הדרך כפרוייקט הדגל  .ג

 שגם הקורונה לא תוכל 222 –בכפר ויתקין וגם חגיגות ה  02 –ה  לקראת חגיגות

אין מדובר רק בשימור . המטרה להנציח את פועלם של ראשוני המתיישבים. לעצור

תרבותי ואומנותי פעיל דוגמת , לבים מקום חברתיהתוכנית להקים בש. האתר ובמוזיאון

 .בית החולים למצורעיםבירושלים שהוקם בתוך מבנה " ת הנסןבי"

אלף תושבים נענו לקול הקורא לשיתוף הציבור והם היוו את הבסיס לרעיון הסופי 

 .שהתגבש

 .מפעל הפיס נרתם לנושא וכל ההשקעה בשלב א היא מכספי מפעל הפיס

ש בן גוריון הסתיים ואושר כשההנחיה היתה לשמר "שלב התכנון של קריית החינוך ע .ד

 .כולל שימור המבנה הראשון שהוקם. את אווירת הקמפוס הכפרי הירוק

עם זאת בגלל המצב הבטיחותי הבעייתי בחלק מהמבנים הקיימים אין מנוס מהשקעה 

אופרטיבי להשגת כספים  ץבימים אלו קיבלה המועצה יעו. יםלא קטנה בשיפוצי בייני

 .ממשלתיים לצורך זה



זו לא . חזרה לעניין מפגש בעלי התפקידים במועצה מול תושבי הישוב –יעילות מול תועלת  .4

ערבים להפגש עם תושבי כל ישובי  העמק  22תקופת בחירות והנהלת המועצה מקדישה 

יאה מצולמות במטרה לתת לתושבים קשר בלתי אמצעי בנוסף לשקיפות שכל ישיבות המל

 .ופתוחות לצפייה

 "עלות מול תועלת"השאלה  .ינה שונה מהנוכחות בישובים אחריםא ,הנוכחות בישוב שלנו

 .פתוחה למחשבה כשעל הבמה יושבים מספר בעלי תפקידים כמעט זהה לתושבים

ר הוועד שחלקם היו שאלות של הוועד "השאלות שהוצגו לנציגי המועצה על ידי יורם רביב יו

 :התייחסו, ן שאלות תושבים שנשלחו מראשוחלק

וב בניהול מחלקת קרשעומד להפתח ב ,בית התרבות/לבית העם, למרכז הקהילתי .א

 .ישובים

 .יצא מכרז לאיתור מנהל לתפעול בית העם אומנותית וכלכלית .ב

שאמורות להסתיים רק  0בעיות תעבורה שנוצרו באזור בעקבות עבודות הרחבת כביש  .ג

 .0202באמצע שנת 

שלבי הביצוע מתוך התוכנית הכוללנית . ילי אופניים בעמק כפתרון תחבורתישב .ד

 .שקיימת

 .גשר להולכי רגל מול נעורים וגשר לכלי רכב מול חבצלת 0תוכנית הגישור מעל כביש  .ה

 .כל נושאי הרישוי מול אגף הנדסה .ו

 .חוף בית ינאי והדרישה להנציח את נושא ההעפלה ושימור מזח בית ינאי .ז

י משרד "שהפיילוט במרחב הכפרי ע ,עותמערכת ההס ונקודות האיסוף שלפעילות  .ח

 .התחבורה נעשה בעמק חפר ולהצלחתו מחכים שאר המועצות האזוריות
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